
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Tirsdag 16. januar 2024  
Møte: 2 – sesong 2023/24  
Sted: Høvik skole 
Tid: 17:00 – 19:00  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Nytt fra klubbene (Ray) 
  4. Hjemmesiden/Facebook (Anders) 
  5. Samarbeidspartnere og annonsører (Ray/Anders/Harald) 
  6. Groundhopping (Bent) 
  7. Håndboka 2024 (Bent/Ray) 
  8. Aktiviteter fremover (Ray)   
  9. Supportercupen (Anders/Ray) 
10. SBF fremover (Ray/Harald) 
11. Eventuelt (alle) 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Finn Morten presenterte regnskapet pr 15. januar. Følgende åtte supporterklubber har 

ikke betalt kontingenten for sesongen 2023/24: Barnet, Charlton, Coventry, Fulham, 
Scarborough, West Bromwich, Woking og Wycombe. Disse vil motta ytterligere en 
purring med betalingsfrist 15. mars. På neste styremøte vil de supporterklubbene som da 
eventuelt ikke har betalt bli strøket som medlemmer. Supporter.no har fortsatt ikke betalt 
for samarbeidsavtalen (NOK 5.500,-). Fristen gikk ut 4. desember 2023. Oppfølging: 
Ray sender purring til de åtte aktuelle supporterklubbene og Anders følger opp 
Supporter.no. 

 
3. Ingen henvendelser siden forrige styremøte 

 
4. Styret er ikke fornøyd med nåværende hjemmeside. Den er for lite brukervennlig og vi er 

avhengig av ekstern hjelp til oppgaver vi burde ha greid å løse selv. Forslag fra Harald 
om å innhente et tilbud fra GBWebPro som har laget banehoppersiden til oss. 
Oppfølging: Bent og Ray setter opp en kravspesifikasjon og innhenter et tilbud til neste 
uke 

 
5. Ray, Anders og Harald gikk igjennom status for sine respektive avtaler. Harald ønsker å 

tegne avtaler med ytterligere et reisebyrå og Sportpuben Bohemen. Styret ønsker at alle 
annonser til håndboka skal være avtalt innen 1. april. 

 
6. Fortsatt stor interesse og aktivitet på banehoppersiden. Styret enige at siden fungerer bra 

og banebesøkene blir godkjent kontinuerlig.  
 

7. Bent har noen ideer til innhold til håndboka som planlegges på samme lest som fjorårets 
med 64 sider og minimum seks sider reklame. Oppfølging: Bent og Ray setter opp en 
innholdsfortegnelse til neste styremøte 

 



8. Ray og Bent deltok på ”sniktitt” på Carls en uke før offisiell åpning lørdag 20. januar kl. 
10:00. Carls ligger på Carl Berner Plass i Oslo og vil satse tungt på å vise fotball i tillegg 
til andre tilbud og aktiviteter. I bygget blir det flere barer og en restaurant. Gründerne bak 
Carls er interessert i et samarbeid med SBF. Kontaktperson blir Anders. Ray ønsker å få 
arrangert en fellestur i SBFs regi før årsmøtet i november og jobber videre med dette.  

 
9. Styret har mottatt noen innspill fra Tottenham til supportercupen. Det går på et ønske om 

en Old Boys turnering for spillere fra 40 år og oppover og en felles samling på kvelden 
etter arrangementet er ferdig på Snarøya. Styret er positiv til en Old Boys turnering, men 
minimum åtte lag må være delta for å gjennomføre. Ellers så er supportercupen i rute. 
Oppfølging: Anders svarer på henvendelsen fra Tottenham 
 

10. Ray og Harald tok initiativ til diskusjon på hvordan SBF skal drives fremover. Grunnet sin 
helsesituasjon ønsker ikke Ray gjenvalg som leder til neste sesong, men han vil fortsatt 
være med i styret. Harald ønsker å få inn to nye styremedlemmer som kan være med å 
fornye og videreutvikle SBF. Det er et ønske fra styret at nye styremedlemmer 
fortrinnsvis kommer fra noen av de større supporterklubbene. Styret enige om å avholde 
halvparten av styremøtene på Teams fra og med neste møte. Oppfølging: Harald 
utarbeider et forslag til annonse til neste styremøte.  

 
11. De to neste styremøtene er berammet til tirsdag 19. mars kl. 17:00 på Teams og tirsdag 

14. mai kl. 17:00 på Høvik skole.  
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 


